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Abstract (en)
The hydraulic receivers are fed by one and the same flow rate generator (71), each one being connected thereto through the use of a proportional
distributor (70), the system including at least one auxiliary valve (303), fed by the flow rate generator (71) and producing a pressure which
is normally equal to a regulating pressure, increased by a constant amount, and, in each proportional distributor, actuation means cause the
compensator slide valve (16) to respond to the pressure produced by the auxiliary valve. <IMAGE>

Abstract (fr)
Les récepteurs hydrauliques sont alimentés par une même génération de débit (71) en y étant chacun relié par l'intermédiaire d'un distributeur
proportionnel (70), l'ensemble comportant au moins une valve auxiliaire (303) alimentée par la génération de débit (71) et produisant une pression
normalement égale à une pression de régulation augmentée d'une constante, et dans chaque distributeur proportionnel des moyens d'actionnement
font répondre le tiroir compensateur (16) à la pression produite par la valve auxiliaire. <IMAGE>
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